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内容概要

在编写本丛书时，听取了众多专家和教师的意见，并在学校做了广泛的调查，力求本丛书能贴近师生
心声、传达人文精神、体现新课程教学理念、符合素质教育要求；在不加重学生课业负担的前提下，
努力做到内容丰富、形式活泼、难易适度，熔知识与能力、过程与方法、情感态度与价值观为一炉，
使本丛书成为与广大学生建立心理默契和情感交流的桥梁。
    本书分了五个板块，分别为“成长目标聚焦”、“名师伴你成长”、“在探究中成长”、漫步成长
乐园”、“成长阶段盘点”。
有的学科根据自己的特点还设计了其他板块。
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书籍目录

Unit 1 How do you study for a test?  Section A  Section B  Self Check & Reading  目标检测Unit 2 I used to be
afraid of the dark  Section A  Section B  Self Check & Reading  目标检测Unit 3 Teenagers should be allowed to
choose their own clothes  Section A  Section B  Self Check & Reading  目标检测Unit 4 What should you do? 
Section A  Section B  Self Check & Reading  目标检测Unit 5 It must belong to Carla  Section A  Section B  Self
Check & Reading  目标检测Unit 6 I like music that I can dance to.  Section A  Section B  Self Check & Reading  
目标检测Unit 7 Where would you like to visit?  Section A  Section B  Self Check & Reading  目标检测期中测试
题Unit 8 I'll help clean up the city parks.  Section A  Section B  Self Check & Reading  目标检测Unit 9 When was
it invented?  Section A  Section B  Self Check & Reading  目标检测Unit 10 By the time I got outside,the bus had
already left.  Section A  Section B  Self Check & Reading  目标检测Unit 11 Could you please teell me where the
restrooms are?Unit 12 You're supposed to shake hands.Unit 13 Rainy days make me sad.Unit 14 Have you packed
yet?Unit 15 We're trying to save the manatees!期末测试题教师指导用书、听力材料及参考答案
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